



## PID Allan Hunt

Global Action Team (GAT)  
Constitutional Area 2 Leader

Structure Mondiale d'Action (SMA)  
Responsable  
Région constitutionnelle 2



August 2024 / Août 2024

### SIMPLY NET 2 IN CA2

We are starting a new Lions Year with some new people in place and new goals as well. There are lots of different ways to look at the numbers we need to achieve in order to get to 1.5 Million Members, the role of Lions of CA2 is not as large as some, basically because we have a smaller number of members. While there are a variety of Net Members numbers per District, we have settled on the goal of Each Club being Net 2 Members. Simply Net 2 in CA2.

Did you know that there are Grants available that can be used to help your District and Multiple District meet and exceed their goals for this year?

### MEMBERSHIP GROWTH

Membership Growth, does your District or Multiple District need some support in starting new clubs or recruiting new members? These are accepted on a rolling basis each month. You can find information on grants here: [Membership Development Grants | Lions Clubs International](#)

### LEADERSHIP DEVELOPMENT

Leadership Development Grants are available as well to assist the hosting of Emerging Lions Leadership Institutes or Regional Lions Leadership Institutes. Final applications are due by October 15th. You can find information on grants here: [Leadership Development Institute Grant Program | Lions Clubs International](#)

Multiple District and District GLT can apply for Leadership Development Grants to support Zone Chair and First and Second Vice District Governor education. Funding is limited and these applications are due by September 30th. You can find information on grants here: [Leadership Development Multiple District and District Grant Program | Lions Clubs International](#)

### SIMPLEMENT NET 2 DANS CA2

Nous commençons une nouvelle année Lions avec de nouvelles personnes en place et de nouveaux objectifs. Il existe de nombreuses façons de considérer les chiffres que nous devons atteindre pour parvenir à 1,5 million de membres, le rôle des Lions de la CA2 n'est pas aussi important que d'autres, essentiellement parce que nous avons un plus petit nombre de membres. Bien qu'il existe une variété de nombres de membres nets par district, nous avons décidé d'atteindre l'objectif de 2 membres nets par club. Simplement Net 2 dans CA2.

Saviez-vous qu'il existe des subventions qui peuvent être utilisées pour aider votre district et votre district multiple à atteindre et à dépasser leurs objectifs pour cette année ?

### CROISSANCE DE L'EFFECTIF

Croissance de l'effectif, votre district ou district multiple a-t-il besoin d'aide pour créer de nouveaux clubs ou recruter de nouveaux membres ? Ces demandes sont acceptées chaque mois sur une base continue. Vous trouverez des informations sur les subventions ici : [Subventions pour le développement de l'effectif - Lions Clubs International](#)

### FORMATION DES RESPONSABLES

Des subventions de formation des responsables sont également disponibles pour aider à l'organisation d'instituts de formation des responsables Lions émergents ou d'instituts de formation des responsables Lions régionaux. Les demandes finales doivent être déposées avant le 15 octobre. Vous trouverez les informations sur les subventions ici : [Programme de subventions pour les instituts de formation des responsables | Lions Clubs International](#)

# GAT NEWSLETTER / INFOLETTRE SMA - AUGUST - AOÛT 2024

## **MARKETING**

If increasing the awareness of who Lions are and how they have served your community is a part of your action plan for this year, consider applying for a Marketing Grant (formerly PR Grants). These grants cover video and website production, the printing of flyers and brochures, and more. The deadline for applying for this Lion year is September 15th. You can find information on the grants here: <https://www.lionsclubs.org/en/start-our-approach/grant-types/marketing-grants>

## **MISSION 1.5 SUMMIT**

Constitutional Area 2 Mission 1.5 Summit is scheduled for September 28-29 in Toronto. District Governors, District GMT, District GET and Multiple District GMT are scheduled to attend. Goals and Action Plans will be reviewed and adjusted where it seems necessary. Our Membership Goal for this Lions year is each Club being Net Two in Membership by the close of business June 2025.

## **HOW IS YOUR GAT TEAM?**

To carry with the concept of teamwork, how is your team doing? Do you know everyone who is in your District or Multiple District (MD) Global Action Team (GAT)? I know that this year there are some changes within the Districts and Multiple Districts, do you know who is filling the various GAT roles? If not, just ask.

Les districts multiples et les GLT de district peuvent demander des subventions pour la formation des responsables afin de soutenir la formation des présidents de zone et des premiers et seconds vice-gouverneurs de district. Les fonds sont limités et les demandes doivent être déposées avant le 30 septembre. Vous trouverez des informations sur les subventions ici : [Programme de subventions de district multiple et de district pour la formation des responsables | Lions Clubs International](#)

## **MARKETING**

Si votre plan d'action pour cette année prévoit de mieux faire connaître les Lions et les services qu'ils rendent à votre communauté, pensez à demander une subvention pour le marketing (anciennement subventions pour les relations publiques). Ces subventions couvrent la production de vidéos et de sites Web, l'impression de dépliants et de brochures, etc. La date limite de dépôt des demandes pour cette année Lion est le 15 septembre. Vous trouverez des informations sur les subventions à l'adresse suivante : <https://www.lionsclubs.org/en/start-our-approach/grant-types/marketing-grants>

## **SOMMET MISSION 1.5**

Le Sommet de la Mission 1.5 de l'Aire constitutionnelle 2 est prévu pour les 28 et 29 septembre à Toronto. Les gouverneurs de district, les EME de district, les EMEX de district et les EME de district multiple devraient y participer. Les objectifs et les plans d'action seront révisés et ajustés si nécessaire. Notre objectif en matière d'effectif pour cette année Lions est que chaque club ait un effectif net de deux avant la fermeture de l'année en juin 2025.

## **COMMENT SE PORTE VOTRE ÉQUIPE SMA**

Pour poursuivre le concept du travail d'équipe, comment se porte votre équipe ? Connaissez-vous tous les membres de l'équipe d'action mondiale (SMA) de votre district ou de votre district multiple ? Je sais que cette année, il y a des changements au sein des districts et des districts multiples, savez-vous qui remplit les différents rôles de SMA ? Si ce n'est pas le cas, n'hésitez pas à le demander.